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Abstract (en)
A sheet (101) of flexible and rigid material has two slots (102, 103) intended to receive the collar of the garment and two tabs (104, 105), which
can be folded down, intended to be folded down over the folded garment against the rear face of the sheet (101). A flap (107), provided with a tab
(108), is folded down against the two tabs (104 and 105) against which the lower part of the garment extending beyond the tabs (104, 105) is folded.
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Abstract (fr)
Une feuille (101) en matériau souple et rigide présente deux fentes (102, 103) destinées a recevoir le col du vétement et deux languettes
rabattables (104, 105) destinées a se rabattre sur le vétement plié contre la face arriere de la feuille (101). Un volet (107) muni d'une languette (108)
se rabat contre les deux languettes (104 et 105) contre lesquelles est repliée la partie inférieure du vétement s'étendant au-dela des languettes
(104, 105).
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